
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 17. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 625

Vil ministeren bekræfte, at satspuljen ikke indgår i opgørelsen af det finanspo-

litiske råderum fra 2020 og frem? Ministeren bedes endvidere oplyse, hvor

meget puljebeløbet skønnes at være i hvert enkelt år frem mod 2025.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benny.Engelbrecht@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand

1/1

Finansudvalget 2017-18
FIU Alm.del  Spørgsmål 625

Offentligt


